



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/090

有關新來港/非華語或回流學童問卷

敬啟者：

為照顧新來港/非華語(來港不足一年 / 抵港已逾一年、但入學不足一年)或回流學童在學習上及適應上的需要，本校現邀請於2025-2026年度入讀本校的學生家長進行一份問卷調查，以進一步了解有關狀況。

如有任何疑問，請致電2461 1555與金浩暉副校長聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月六日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/090

Newly-Arrived / Non-Chinese Speaking / Returning Student Questionnaire

Dear Parents/Guardians,

To better support the learning and adaptation needs of newly-arrived in Hong Kong, non-Chinese speaking students (arrival less than 1 year / arrival more than 1 year, schooling less than 1 year) or returning students, our school is conducting a survey.

We invite parents of students who will be enrolled at our school in the 2025-2026 academic year to participate in this questionnaire. The purpose is to gain a better understanding of their needs and circumstances.

For any enquiries, please contact Vice Principal Mr. KAM Ho Fai at 2461 1555.

Yours faithfully,
Chan Yuet Ping

Principal

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)
6 October 2025